

2 Kings 列王记下 6:8-20



Open Our Eyes Lord
Things are not as though they appear
主啊，开我们的眼睛
事情并不像看到的那样



2 Kings 列王记下 6:8-20

3 points from today's Bible story

今天的圣经故事中的三个要点

1. Be careful what you say in your bedroom
当心你在卧室里所讲的话
2. Don't be afraid
不要惧怕
3. There are more for us than against us -
Open our eyes Lord
在我们一方的比我们的敌人更多 - 求主开
我们的眼睛

1. Be careful what you say in your bedroom about another 当心你在卧室里讲论别人的话

don't judge others, for in the same way you
judge others, you will be judged and the
measure you use, it will be measured to you –

Matthew 7.2

“你们不要论断人，免得你们被论断。因为你们怎样论断人，也必怎样被论断；你们用什么量器量给人，也必用什么量器量给你们。”

马太福音7:1-2

1. Be careful what you say in your bedroom about another 当心你在卧室里讲论别人的话

Our carping criticisms of other people are really nothing but unrecognised bits of our autobiography. If you want to know what a person is really like, listen to what he says about other people – Ken Wilbur,

American philosopher

我们吹毛求疵地批评别人的东西其实正是我们还未意识到的自己身上的东西。如果你想知道一个人的真实面目，那就听听他是怎么评价别人的。

—美国哲学家肯·威尔伯

1. Be careful what you say in your bedroom about another 当心你在卧室里讲论别人的话

You can always find something good to say about anyone. You can even say something positive like, they are so kind and gentle with their cat! – Nicky

Gumble, ALPHA

你总能找到一些关于一个人好的方面去讲。你甚至可以说一些积极的话，比如，他们对他们的猫非常亲切和温柔！

—尼基·甘布尔

For we do not wrestle against flesh and blood, but against principalities, against powers, against the rulers of the darkness of this age, against spiritual hosts of wickedness in the heavenly places.

Ephesians 6.12

因我们并不是与属血气的争战，乃是与那些执政的、掌权的、管辖这幽暗世界的，以及天空属灵气的恶魔争战。

以弗所书 6:12

2. Don't Be Afraid 不要惧怕

Don't be afraid of them, remember the Lord your God who is great and mighty - Nehemiah 4.14

不要怕他们，当纪念主是大而可畏的。

尼希米记 4:14

2 Don't Be Afraid 不要惧怕

5 Trust in the Lord with all your heart and lean not on your own understanding;

6 in all your ways submit to him, and he will make your paths straight - Proverbs 3.5-6

5你要专心仰赖耶和华，不可倚靠自己的聪明；

6在你一切所行的事上都要认定他，他必指引你的路。

箴言3:5-6

3 Open Our Eyes Lord – There Are More
for Us than Against Us
主啊，开我们的眼睛 – 在我们一方的
比我们的敌人更多

The only way we can see that there are more for us than against us, is to have our eyes opened by the Lord.

让我们能看到“在我们一方的比反对我们的更多”
的唯一办法，就是让神开我们的眼睛。

Conclusion 结论

The word of the Lord to us is don't be afraid
神给我们的话是“不要惧怕”。

In your situation, the Lord is saying to you son,
daughter don't be afraid of you can
fill in the blank

神对你说，“孩子，不要惧怕……”。

你可以根据你的处境填写空白处。

Because there are far more for you than what
there can ever be against you
因为在你一方的远比你的敌人要多得多